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ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA  DE L’AJUNTAMENT PLE DE DIA 28 

DE SETEMBRE DE 2015 

 

 

 

DATA........: 28 de setembre de 2015 

 

CARÀCTER....: ordinària  

 

COMENÇA.....: A les 20.00 hores. 

 

ACABA.......: A les 21.45 hores. 

 

LLOC........: Sala de Sessions de la Casa de la Vila 

 

ASSISTENTS..: 

 

President:  Martí Àngel Torres Valls   

 

Tinents de Batle: 

  Joan Monjo Estelrich 

  Eugenio Garrido Vivas 

  Juan Quetglas Gayà 

  Maria Magdalena Marimón Mas 

  José Gayá Aloy 

   

Regidors:  

Rocio Romero Galera 

Maciana Alomar Bauzá  

Juana Ana Llull Molinas 

  Antoni Reus Darder 

  Beatriz Gamundí Molina 

  Francisco Bergas Pastor 

  Martí Joan Fornes Cerdó 

  Àngela Perelló Matas 

  Bernat Amengual Mulet 

  Nofre Plomer Marimón 

  Jaime Malbertí Mandilego 

 

  

 

Actua com a secretari: Alicia Payeras Pascual, secretari accidental de la corporació. 

 

A la Vila de Santa Margalida, el dia 28 de setembre de dos mil quinze, quan són les 20.00 hores, es 

reuneixen a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial els regidors a dalt anotats, a fi de dur a terme 

una sessió ordinària del Ple de l’Ajuntament, sota la presidència del batle, Sr. Martí Àngel Torres Valls 

i assistits per la interventora, Sra. Margalida Quetglas Ferragut i per la secretària accidental de la 

corporació, la Sra. Alicia Payeras Pascual, que dóna fe de l’acte. 
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Una vegada comprovat que hi ha el quòrum suficient per a la constitució vàlida del Ple, el Sr. Batle 

declara oberta la sessió per passar a debatre els punts de l’ordre del dia. 

 

Prèviament a debadre els punts de l’ordre del dia, el Sr. batle inicia la seva intervenció donant les 

gràcies al senyor Antoni Alorda, que durant dos anys ha estat el secretari d’aquest Ajuntament per la 

seva tasca. 

El Sr. Reus (SUMA) es manifesta en el mateix sentit. 

Així mateix el senyor batle agraeix la feina que ha duit a terme el Sr. Jaume Adrover durant aquests 

dos darrers mesos i, finalment, dóna la benvinguda a la secretària infrascrita. 

 

A continuació es passen a debatre els punts de ‘ordre del dia següents:  

 

PART RESOLUTÒRIA 

ORDRE DEL DIA 

 

1.- EXAMEN I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 

L’AJUNTAMENT PLE DE DIA 27 DE JULIOL DE 2015. 

 
D’acord amb l’article 91 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats 

locals, el Sr. Batle demana si qualque membre dels assistents ha de formular cap observació a 

l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària de l’Ajuntament Ple de dia 27 de juliol de  2015 i que s’ha 

repartit oportunament amb la convocatòria. 

 

No formulant-s’hi cap observació, s’aprova, per assentiment, com a acta, l’esborrany de l’acta abans 

esmentada. 

 

 

2.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA D’APROVACIÓ INICIAL DE 

L’EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 18/2015 PER CONCESSIÓ DE 

CRÈDIT EXTRAORDINARI I SUPLEMENT DE CRÈDIT FINANÇAT AMB BAIXES 

PER ANUL·LACIÓ. 
 

El Sr. Batle exposa el dictamen de la Comissió Informativa de dia 21 de setembre de 2015,  que va 

dictaminar favorablement la proposta de Batlia de dia 15 de setembre de 2015, la qual diu: 

 

“Vista la providència de batlia de dia 15 de setembre de 2015 relativa a la necessitat de realitzar 

determinades despeses no consignades o que la consignació pressupostaria es insuficient en el 

pressupost municipal 2015, sol·licitant la incoació d’un expedient de modificació de crèdit per la 

concessió de crèdit extraordinari i suplement de crèdit finançat amb baixes per anul·lació. 

 

Vist l’informe de la Interventora de data 15 de setembre del 2015. 

 

PROPÒS AL PLENARI L’ADOPCIÓ DEL SEGÜENT ACORD: 

 

Primer.- Aprovar inicialment l’expedient de modificació de crèdit 18/2015 per concessió de crèdit 

extraordinari i suplement de crèdit finançat amb baixes per anul·lació que consta de les parts següents: 

 
APLICACIONS PRESSUPOSTARIES QUE DISMINUEIXEN: 

APLI.PRESS DENOMINACIÓ C.INICIAL BAIXA C.DEFINITIU 
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454 61001 ASFALTAT DE CAMINS           67.514,62         41.600,00                  25.914,62    

  TOTAL           67.514,62         41.600,00                  25.914,62    

  

APLICACIONS PRESSUPOSTARIES QUE ES CREEN O AUGMENTEN: 

CRÈDIT EXTRAORDINARI: 

APLI.PRESS DENOMINACIÓ C.INICIAL AUGMENT C.DEFINITIU 

133 20200 LLOGUER ESTACIONAMENT - 1.000,00 1.000,00 

321 63200 COL·LEGI ELEONOR BOSCH - 6.000,00 6.000,00 

  TOTAL - 7.000,00 7.000,00 
  

SUPLEMENT DE CRÈDIT: 

APLI.PRESS DENOMINACIÓ C.INICIAL AUGMENT C.DEFINITIU 

336 61000 INTERVENCIONS PATRIMONI ARQUEOLOGIC           18.422,00           3.000,00                  21.422,00    

342 62204 POLIESPORTIU CAN PICAFORT           19.000,00         11.000,00                  30.000,00    

920 62300 PROGRAMES INFORMATICS             7.605,80         15.000,00                  22.605,80    

231 62500 MOBILIARI I ESTRIS CENTRE DIA             2.150,00           3.500,00                     5.650,00    

342 63200 PISCINA CAN PICAFORT           34.000,00           2.100,00                  36.100,00    

  TOTAL           81.177,80         34.600,00                115.777,80    

  

Segon.-  Exposar al públic aquest expedient, durant el termini reglamentari de quinze dies hàbils, 

mitjançant edicte en el tauler d’anuncis i en el Butlletí Oficial de les Illes Balears. En cas que no es 

presentin reclamacions, l’acord serà ferm. En cas contrari, el Ple disposarà del termini d’un mes, 

comptat des de la finalització del període d’exposició pública, per resoldre-les.   

L’expedient de modificació definitivament aprovat, amb o sense modificacions, serà insertat en el 

B.O.I.B. i entrarà en vigor una vegada s’hagi publicat. 

No obstant, el Ple de l’Ajuntament, acordarà.” 

 

INTERVENCIONS 

 

El Sr. Reus (SUMA) intervé afirmant que els sembla bé i que els dubtes que tenien els varen ser 

aclarits en la Comissió informativa 

 

Sotmès el dictamen a votació, s'aprova per unanimitat. 

 

 

3.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA D’APROVACIÓ DEFINITIVA DEL 

COMPTE GENERAL CORRESPONENT A L’EXERCICI 2014. 

 
El Sr. Batle exposa el dictamen de la Comissió Informativa de dia 21 de setembre de 2015,  que va 

dictaminar favorablement la proposta de Batlia de dia 15 de setembre de 2015, la qual diu: 

 

“Finalitzat l’exercici pressupostari de 2014, Intervenció ha d’elaborar el compte general de 

l’Ajuntament de Santa Margalida. 

El compte general ha de posar de manifest la gestió realitzada en els aspectes econòmic, 

financer, patrimonial i pressupostari i ha de contenir el conjunt de documentació bàsica, 

complementària i annexos. 
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Els estats i comptes anuals de l’exercici pressupostari 2014 s’han sotmès a l’informe de la 

Comissió Especial de Comptes en data 4 d’agost de 2015, la qual n’ha emès un dictamen. Exposat el 

compte general al públic en el Butlletí Oficial de les Illes Balears núm.121 de data 11 d’agost de 2015, 

pel període reglamentari, no s’hi han formulat reclamacions, al·legacions ni observacions. 

 

FONAMENTS DE DRET 

 

D’acord amb els articles 208 a 212 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual 

s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, la Llei 20/2006, de 15 de desembre, 

Municipal i de Règim Local de les Illes Balears, la Llei 4/2004, de 2 d'abril, de la Sindicatura de 

Comptes de les Illes Balears, la Instrucció de comptabilitat per a l’Administració Local i altres 

disposicions concordants en relació amb la tramitació i el contingut, aquesta Batlia proposa al Ple 

l’adopció dels següents acords: 

  

Primer. Aprovar definitivament el compte general corresponent a l’exercici 2014, integrat per 

els següents documents comptables: 

 

- Balanç de situació: en tancar l’exercici hi ha un actiu de 43.333.758’50 .-€, un passiu de 

43.333.758’50-€ i un resultat de l’exercici és de 4.942.543’77 €. 

 

- Compte de resultat econòmic patrimonial: en tancar l’exercici hi ha un estalvi de 

4.942.543’77  €. 

 

- Liquidació del pressupost: en tancar l’exercici hi ha uns drets pendents de cobrament de 

3.055.379’17-€, unes obligacions pendents de pagament de 1.309.307’76-€, uns romanents de crèdit 

totals de 3.183.628’38 € i un resultat pressupostari ajustat de 2.146.887’98 €. 

 

- La memòria: document que completa, amplia i comenta la informació continguda al Balanç, 

en el Compte de resultat econòmic patrimonial i en l’Estat de liquidació del Pressupost. 

 

Segon. Aprovar definitivament la documentació complementària següent: 

 

- Actes d’arqueig de les existències en caixa a fi d’exercici de la pròpia entitat local. 

- Notes o certificacions de cadascuna de les entitats financeres en relació als seus 

saldos, a favor de l’entitat local, a fi d’exercici i agrupats per nom o raó social de l’entitat bancària. 

 

Tercer. Trametre els esmentats comptes de la corporació, esdevinguts com a resultat de 

l’exercici econòmic 2014 a la Sindicatura de Comptes de les Illes Balears, d’acord amb el que 

determinen els articles mencionats en la part expositiva. 

 

No obstant, el Ple amb el seu superior criteri acordarà.” 

 

INTERVENCIONS 

 

El Sr. Reus (SUMA) intervé dient que els sembla correcte, però que vol fer una observació, consistent 

a indicar que l’exercici de 2014 es va tancar amb un resultat pressupostari ajustat, de 2.146.887€, 

positiu, i que l’any 2010 es va tancar amb 2 milions d’euros, però en negatiu. 

 

Sotmès el dictamen a votació, s'aprova per unanimitat. 
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4.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA PRÒRROGA DEL CONTRACTE DE 

CONCESSIÓ DEL SERVEI DE GUARDERIA MUNICIPAL DE CAN PICAFORT. 

 
El Sr. Batle exposa el dictamen de la Comissió Informativa de dia 21 de setembre de 2015,  que va 

dictaminar favorablement la proposta de Batlia de dia 14 de setembre de 2015, la qual diu: 

 

“La Junta de Govern Local, en sessió ordinària que va tenir lloc el dia 24 de juliol de 2006, va aprovar 

l’expedient de contractació de la concessió del servei de guarderia municipal a Can Picafort i 

l’obertura del procediment obert i tramitació ordinari de licitació mitjançant concurs públic.  

 

Dutes a terme les actuacions procedimentals adients, i vista la proposta de la Mesa de Contractació, 

finalment per acord de la Junta de Govern Local, en sessió ordinària que va tenir lloc el dia 25 de 

setembre de 2006, s’acordà l’adjudicació d’aquest contracte a favor de la proposició presentada per la 

Sra. Montserrat Mulet Martorell, amb DNI núm. 43026236-K, d’acord amb el plec de clàusules 

econòmico-administratives, prescripcions tècniques, restant documentació i millores contingudes a 

l’oferta presentada. 

 

Els plecs de clàusules estableixen que “La  concessió tindrà una durada de nou anys, que es computen 

de l’endemà de la seva formalització, prorrogable per un any més.” 

 

En data 10 d’octubre de 2006 es va formalitzar el contracte.  

 

Atesa la necessitat de continuar prestant el servei de guarderia municipal a Can Picafort, i vist l’escrit 

presentat per la Sra. Montserrat Mulet Martorell amb DNI 43026236K,  manifestant la seva voluntat 

de prorrogar el contracte,  

 

PROPOS  

 

PRIMER.- Prorrogar a la Sra. Montserrat Mulet Martorell amb DNI 43026236K el contracte de 

concessió del servei de guarderia municipal de Can Picafort, a partir de dia 11 d’octubre de 2015 pel 

termini d’un any, amb subjecció als plecs de clàusules econòmico-administratives, prescripcions 

tècniques, restant documentació i millores contingudes a l’oferta presentada per l’adjudicatària. 

  
SEGON.- Requerir a l’adjudicatària, sota pena de deixar-se sense efecte l’adjudicació, perquè en un 

termini màxim de 10 dies aporti al Registre d’entrada de documents de l’Ajuntament de Santa 

Margalida la següent documentació:  

- Darrer rebut de l’Impost sobre Activitats Econòmiques amb quota del municipi de Santa 

Margalida, provincial o nacional, o el document d’alta en el mateix, quan aquesta sigui recent i no hagi 

sorgit encara l’obligació de pagament. En el supòsit de que el licitador estigui inclòs en algun dels 

supòsits d’exempció de l’impost, haurà de presentar el document d’alta i una declaració responsable 

en la que s’acrediti aquesta circumstància. 

- Certificació administrativa expedida per l’òrgan competent de l’Administració Municipal 

justificativa de trobar-se al corrent en el compliment de les seves obligacions amb l’Ajuntament de 

Santa Margalida o autorització per obtenir de forma directa l’acreditació d’allò. 

- Certificat administratiu expedit per l'òrgan competent de l'Administració de l'Estat respecte 

de les obligacions tributàries amb aquesta administració. 

          - Certificat expedit per l'autoritat administrativa competent del fet d'estar al corrent en el 

compliment de les obligacions amb la Seguretat Social. 
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TERCER.- Donar complida notificació del que s'ha acordat a l’adjudicatària, i al negociat d’intervenció 

als efectes oportuns. 

 

No obstant, l’Ajuntament Ple, acordarà.” 

 

INTERVENCIONS 

 

El Sr. Reus (SUMA) exposa que el contracte es va fer per 9 anys més 1, i com que ara és inviable fer 

un concurs evidentment s’ha de realitzar la pròrroga.  

 

Sotmès el dictamen a votació, s'aprova per unanimitat. 

 

 

5.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA MODIFICACIÓ DELS ESTATUTS 

REGULADORS DEL CONSELL ASSESSOR SECTORIAL DE TURISME. 

 
El Sr. Batle exposa el dictamen de la Comissió Informativa de dia 21 de setembre de 2015,  que va 

dictaminar favorablement la proposta del regidor delegat de Can Picafort –President del Consell 

Assessor de Turisme de dia 16 de setembre de 2015, la qual diu: 

 

“En data 26 d’octubre de 2011, el Ple de l’Ajuntament de Santa Margalida, reunit en sessió 

extraordinària, va acordar la creació del Consell Assessor Sectorial per a la Promoció del Turisme i 

l’Oferta Bàsica de Can Picafort, aprovant també els Estatuts que regulen el seu funcionament.  

 

L’esmentat Consell fou creat com a instrument per canalitzar la participació dels ciutadans, 

organitzacions i associacions en els assumptes municipals, desenvolupant únicament funcions 

d’informe i, en el seu cas, de proposta sobre assumptes relatives al sector turístic. 

 

D’acord amb els indicats estatuts, un dels òrgans del Consell és el Ple, la composició del qual ve 

establerta a l’article 9.  

 

La designació dels representants polítics membres d’aquest Ple es feu tenint en compte la distribució 

d’àrees de la legislatura passada. Transcorregut un parell d’anys, considerem que aquesta composició 

es pot millorar. Així per exemple, la segona vicepresidència es va atribuir a qui ocupava la regidoria 

d’Urbanisme i Medi Ambient, que en aquells moments era el Primer Tinent Batle i futur Batle, 

garantint així la presència de la Batlia en aquest Consell. Els membres que integrin el Ple han de ser, 

per una banda el Balte, i per l’altre aquelles persones que ocupin les regidories de Turisme, Obres, 

Infraestructures, Serveis, Urbanisme i Comerç, atès que son les directament relacionades amb l’àmbit 

d’actuació d’aquest òrgan, així com també qui ostenti la delegació de Can Picafort, en tant que nucli 

més important des del punt de vista turístic.  

 

Tanmateix, considerem més adequat que sigui el propi Consell qui elegeixi el seu President, que ho 

serà també del Ple i aquest dos Vicepresidents. Aquesta elecció, s’hauria de fer entre els representants 

polítics el primer Ple que es celebrés un cop constituït l’Ajuntament de Santa Margalida amb el vot 

favorable de la majoria simple dels seus membres. El seu mandat finalitzaria una vegada celebrades 

les eleccions municipals, quedant en funcions fins que es fes la nova elecció de President. 

 

Per altra banda i per qüestions obvies d’agilitat, considerem que en el cas de que un sector estigui 

representat per més d’una associació o entitat, es reparteixi el nombre de conselleres entre el nombre 

d’entitats o associacions.  
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Entre les finalitats i atribucions del Consell Assessor Sectorial per a la Promoció del Turisme i l’Oferta 

Bàsica de Can Picafort  es troba la d’elevar propostes a la consideració dels òrgans de govern de 

l’Ajuntament de Santa Margalida o d’altres institucions o organismes en el marc dels objectius 

generals de promoció i dinamització del turisme de Can Picafort.  

 

Així doncs, en ús d’aquestes atribucions, el passat 15 de setembre de 2015, el Ple del Consell 

Assessor, reunit en sessió extraordinària, prèvia deliberació i discussió, va acordar unànimement 

proposar a l’Ajuntament de Santa Margalida l’aprovació de les modificacions estatutàries abans 

indicades. S’adjunta proposta aprovada.  

 

Per tot l’anteriorment expostat, i en ús de les facultats legalment conferides, PROPOSO a 

l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents ACORDS 

 

PRIMER.- Modificar l’article 9.1 dels Estatuts reguladors del consell assessor sectorial per a la 

promoció del turisme, que passarà a tenir el següent contingut:  

“1. El Ple del Consell Assessor Sectorial de Turisme estarà compost pels següents membres:  

a. El Batle. 

b. El Regidor Delegat de Can Picafort. 

c. El Regidor de Turisme. 

d. El Regidor d’Urbanisme. 

e. El Regidor d’Obres, Infraestructures i Serveis. 

f. El Regidor de Comerç.  

g. Dos consellers en representació de l’Associació o Associacions del sector de l’hoteleria 

Can Picafort.  

h. Dos consellers en representació de l’Associació o Associacions del sector del comerç de 

Can Picafort. .  

i. Dos consellers en representació de ll’Associació o Associacions del sector de la 

restauració de Can Picafort 

j. Dos consellers en representació de l’Associació o Associacions de Veïns i Residents Can 

Picafort. 

k. El nombre de consellers podrà augmentar si es creen noves associacions o entitats que 

per la seva naturalesa i estant relacionades amb l’activitat turística puguin ser 

susceptibles d’incorporar-se al Consell Assessor Sectorial de Turisme prèvia sol.licitud 

per escrit al President i posterior acceptació per majoria absoluta del Plè del Consell. 

l. El nombre de consellers podrà augmentar, podent incorporar-se com a consellers 

aquelles persones físiques de reconeguda i acreditada experiència, trajectòria, prestigi i 

especial coneixement en el sector turístic o en àrees que transversalment puguin tenir 

alguna incidència en aquest sector, prèvia sol·licitud per escrit al President i posterior 

acceptació per majoria absoluta del Ple del Consell. El nombre màxim d’aquests tipus de 

consellers serà de tres. 

En cas que un determinat sector o col·lectiu ajuntat i formi  més d’una associació o entitat, el nombre 

de conselleres que el representin es repartirà entre el número d’entitats existents.  

 

SEGON.- Modificar l’article 11 dels Estatuts reguladors del consell assessor sectorial per a la 

promoció del turisme que passarà a tenir el següent contingut:  

“El President del Consell Assessor Sectorial presidirà el Ple del Consell i serà nomenat, entre els 

membres d’aquell que siguin representants de l’Ajuntament. El nomenament es farà mitjançant 

elecció el primer Ple que es celebri una vegada constituït l’Ajuntament de Santa Margalida i 

requerirà el vot favorable de la majoria simple. El seu mandat finalitzà una vegada celebrades les 
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eleccions municipals, quedant en funcions fins que es faci la nova elecció de President.”  

 

TERCER.- Modificar l’article 12 dels Estatus reguladors del consell assessor sectorial per a la 

promoció del turisme, que passarà a tenir el següent contingut: 

“El President del Consell Assessor Sectorial nomenarà dos vicepresidents entre els membres del Ple 

representants de l’Ajuntament i la duració del seu càrrec coincidirà amb la del President.”  

 

QUART.- Donar a l’expedient la tramitació i publicitat preceptiva, mitjançant la seva exposició al 

tauler d’anuncis d’aquest Ajuntament i al Butlletí Oficial de les Illes Balears, durant un termini de 

trenta dies hàbils, en els quals els interessats podran examinar-lo i plantejar les reclamacions que 

estimin oportunes. 

 

CINQUÈ. Considerar, en el supòsit que no es presentessin reclamacions a l’expedient, en el termini 

anteriorment indicat, que l’Acord és definitiu,. 

 

SISÈ. Facultar al Sr. Batle-President per subscriure els documents relacionats amb aquest assumpte. 

 

No obstant, el l’Ajuntament Ple, amb el seu superior criteri, acordarà.” 

 

INTERVENCIONS 

 

El Sr. Amengual (CPU) intervé afirmant que ells troben que en els consells assessors hi hauria d’haver 

representació de l’oposició; indica que en la legislatura anterior l’oposició ho va demanar i que l’equip 

de govern no ho va trobar oportú. Així mateix indica que ara hi hagut un canvi en l’equip de govern, 

que el Sr. batle aleshores era a l’oposició i que el Sr. batle considerava que l’oposició havia d’estar 

representada en els consells. El Sr. Amengual demana al Sr. batle si ha canviat de parer o si pensa 

igual.  

 

El Sr. batle indica que es preveu que el Consell es pugui incrementar amb més membres, persones 

físiques reconegudes, i que aqueixa decisió correspon al plenari del Consell. 

 

El Sr. Amengual demana si qui decidirà si l’oposició s’incorpora al Consell és el mateix consell. 

 

El Sr. batle li respon que serà el Consell o l’equip de govern actual. 

 

El Sr. Reus (SUMA) intervé dient que això serà si són experts en qualque cosa, així com està redactat 

el punt.  

 

El Sr. batle li respon que el Sr. Reus és el manco indicat per entrar-hi. 

 

El Sr. Reus li contesta que només ho comentava, que tenen previst fer costat a la proposta, però que si 

el Sr. Amengual fa una pregunta al Sr. batle aquest no l’ha d’enganar, perquè el redactat indica que el 

consell es podrà augmentar amb persones d’especial prestigi i coneixements en el sector turístic i que 

els regidors són càrrecs representatius, no són experts. 

 

El Sr. batle li contesta que la proposta presentada és la que defensaran. 

 

El Sr. Amengual anuncia que presenten una esmena al punt, consistent a demanar que hi hagi 

representació de l’oposició al Consell Sectorial de Turisme, concretament un representant de cada 

grup de l’oposició. 
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El Sr. Monjo intervé dient que aquest és un òrgan de gestió i executiu i que no veu oportú, com 

tampoc ho veia abans, que hi estigui representada l’oposició, perquè no és per fer-hi política, sinó una 

gestió directa, i que per mor d’això votaran en contra de l’esmena. 

 

El Sr. Amengual intervé dient que ja imaginava que el Sr. Monjo votaria en contra perquè en la 

passada legislatura va votar en contra, però el Sr. batle, que abans se pensava una cosa, s’imagina que 

la continuarà pensant. 

 

El Sr. batle li contesta que han canviat els papers. 

 

El Sr. Reus intervé dient que si el batle canvia de parer, ells votaran a favor de l’esmena. 

 

Sotmesa a votació l’esmena, obté el següent resultat: vuit vots a favor (5 SUMA + 3 CPU) i 9 en 

contra (4 PP+ 5 Convergència), amb la qual cosa resulta que no és aprovada. 

 

Sotmesa a votació la proposta, obté el següent resultat: catorze vots a favor (4 PP + 5 Convergència + 

5 SUMA) i tres en contra (CPU). 

 

 

6.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA MODIFICACIÓ DELS ESTATUTS 

REGULADORS DEL CONSELL ASSESSOR SECTORIAL DE CULTURA. 

 
El Sr. Batle exposa el dictamen de la Comissió Informativa de dia 21 de setembre de 2015,  que va 

dictaminar favorablement la proposta de Batlia de dia 9 de setembre de 2015, la qual diu: 

 

 

“En data 30 de juliol de 2012, el Ple de l’Ajuntament de Santa Margalida va acordar la creació del 

Consell Sectorial Cultura de l’Ajuntament de Santa Margalida, aprovant també els Estatuts que 

regulen el seu funcionament. L’esmentat acord fou publicat en el BOIB Núm. 118 de 16 d’agost de 

2012. 

 

Aquest Consell fou creat com a instrument per canalitzar la participació dels ciutadans, organitzacions 

i associacions en els assumptes municipals, desenvolupant únicament funcions d’informe i, en el seu 

cas, de proposta sobre assumptes en matèria de cultura. 

 

D’acord amb els seus estatuts, un dels òrgans del Consell és el Ple, la composició del qual ve 

establerta a l’article 9.1.  

 

La designació dels representants polítics es feu tenint en compte la distribució d’àrees de la legislatura 

passada. Transcorregut un parell d’anys, considerem que aquesta composició es susceptible de ser 

millorada.  

 

Així, els membres que integrin el Ple han de ser, per una banda el Balte o batlessa, i per l’altre 

aquelles persones que ocupin les regidories encarregades de l’àrea de cultura i d’educació tant de 

Santa Margalida com de Can Picafort, atès que son les que estan directament relacionades amb l’àmbit 

d’actuació d’aquest òrgan. Tanmateix, i atesa la importància del nucli de Can Picafort, es considera 

apropiat que hi formi part la persona que ocupi la regidoria delegada de Can Picafort.  

 

Per altra banda, entenem que és més adequat que sigui el propi Consell qui elegeixi el seu President 
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que ho seran també del Ple i aquest dos vicepresidents. Aquesta elecció s’hauria de fer, entre els 

representants municipals, el primer Ple que es celebrés un cop constituït l’Ajuntament de Santa 

Margalida amb el vot favorable de la majoria simple dels membres. El seu mandat finalitzaria una 

vegada celebrades les eleccions municipals, quedant en funcions fins que es fes la nova elecció de 

President.  

 

El President del Consell elegirà dos vicepresidents entre els membres del Ple representants de la 

Corporació Municipal.  

 

Per tot l’anteriorment expostat, i en ús de les facultats legalment conferides, PROPOSO a 

l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents ACORDS 

 

PRIMER.- Modificar l’article 9.1 dels Estatuts reguladors del consell assessor sectorial per a la 

promoció de la cultura, que passarà a tenir el següent contingut:  

“1. El Ple del Consell Assessor Sectorial d’Esports estarà compost pels següents membres:  

a. El Batle. 

b. El Regidor Delegat de Can Picafort. 

c. El Regidor d’Educació de Santa Margalida. 

d. El Regidor d’Educació de Can Picafort. 

e. El Regidor de Cultura de Santa Margalida. 

f. El Regidor de Cultura de Can Picafort.  

g. Dos consellers en representació de la Comissió de Treball d’arts escèniques.  

h. Dos consellers en representació de la Comissió de Treball d’arts plàstiques.  

i. Dos consellers en representació de la Comissió de Treball de literatura i cultura.  

j. Dos consellers en representació de la Comissió de Treball d’història i patrimoni. 

k. Dos consellers en representació de la Comissió de treball de música. 

l. Un representant de cada partit polític en representació a l’Ajuntament. 

m. Un representant de cada associació o entitat amb seu o delegació al municipi que 

organitzi i dugui a terme regularment activitats de naturalesa cultural en l’àmbit del 

municipi de Santa Margalida. 

n. El nombre de consellers podrà augmentar si es creen noves comissions de treball  o si es 

considera que hi ha associacions o entitats que per la seva naturalesa i estant 

relacionades amb l’activitat cultural puguin ser susceptibles d’incorporar-se al Consell 

de Cultura de l’Ajuntament de Santa Margalida prèvia sol·licitud per escrit al President i 

posterior acceptació per majoria absoluta del Ple del Consell. 

 

SEGON.- Modificar l’article 11 dels Estatuts reguladors del consell assessor sectorial per a la 

promoció de la cultura, que passarà a tenir el següent contingut:  

“El President del Consell Assessor Sectorial presidirà el Ple del Consell i serà nomenat, entre els 

membres d’aquell que siguin representants de l’Ajuntament. El nomenament es farà mitjançant 

elecció el primer Ple que es celebri una vegada constituït l’Ajuntament de Santa Margalida i 

requerirà el vot favorable de la majoria simple. El seu mandat finalitzà una vegada celebrades les 

eleccions municipals, quedant en funcions fins que es faci la nova elecció de President.”  

 

TERCER.- Modificar l’article 12 dels Estatus reguladors del consell assessor sectorial per a la 

promoció de la cultura, que passarà a tenir el següent contingut: 

“El President del Consell Assessor Sectorial nomenarà dos vicepresidents entre els membres del Ple 

representants de l’Ajuntament i la duració del seu càrrec coincidirà amb la del President.”  
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QUART.- Donar a l’expedient la tramitació i publicitat preceptiva, mitjançant la seva exposició al 

tauler d’anuncis d’aquest Ajuntament i al Butlletí Oficial de les Illes Balears, durant un termini de 

trenta dies hàbils, en els quals els interessats podran examinar-lo i plantejar les reclamacions que 

estimin oportunes. 

 

CINQUÈ. Considerar, en el supòsit que no es presentessin reclamacions a l’expedient, en el termini 

anteriorment indicat, que l’Acord és definitiu,. 

 

SISÈ. Facultar al Sr. Batle-President per subscriure els documents relacionats amb aquest assumpte. 

 

No obstant, el l’Ajuntament Ple, amb el seu superior criteri, acordarà.” 

 

INTERVENCIONS 

 

El Sr. Amengual anuncia que presentaran una esmena, relativa a demanar que l’oposició estigui 

representada en el Consell Sectorial de Cultura. 

 

El batle indica que ja els va enviar una versió modificada de la proposta en la qual ja consta la inclusió 

d’un representant de cada partit polític. 

 

El Sr. Amengual demana si aquesta ja l’inclou. 

 

El Sr. batle li respon que sí. 

 

El Sr. Amengual li demana per quin motiu. 

 

El Sr. batle li respon que, com que possiblement és un error, es votarà aqueixa proposta sense que hi 

consti la representació de membres de l’oposició, de la mateixa manera que en els de Turisme. 

 

La Sra. Gamundí (SUMA) intervé dient que, en primer lloc, vol dir que incloure membres de 

l’oposició als consells sectorials és una decisió política; que en la passada legislatura no es va voler fer 

en el cas del de Turisme, però sí que es va voler fer en el de Cultura. Així mateix indica que si en la 

proposta que els envien estan inclosos els membres de l’oposició s’hauria de mantenir, i que una altra 

cosa és que respongui a una estratègia d’“ara no”. 

 

El Sr. batle li respon que de vegades en les propostes hi ha errors materials com és en aquest cas. 

La Sra. Gamundí li respon que això no és un error material. 

 

El Sr. batle insisteix que és un error material. 

 

La Sra. Gamundí afirma que, independentment de l’anterior, que considera una manca de voluntat 

política, vol fer una sèrie de precisions amb relació a la proposta, demanant que es mantengui el punt 

allà on s’indica que els regidors de l’oposició tenen representació al Consell Sectorial de Cultura i 

d’aquesta manera poder participar en la gestió. 

Així mateix la Sra. Gamundí exposa que s’han produït canvis quant a la composició consistent a 

incloure-hi com a membres el regidor de Cultura de Can Picafort, el regidor de Cultura de Santa 

Margalida, el regidor d’Educació de Santa Margalida i el regidor de Cultura de Can Picafort. La Sra. 

Gamundí indica que les competències de Cultura són d’un únic regidor, com també són d’un altre únic 

regidor les d’educació, i exposa que no entén el sentit d’aqueixa duplicitat. Així mateix exposa que no 

entén com és que si es fa aqueixa distinció per nuclis entre Can Picafort i Santa Margalida perquè Son 
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Serra no hi apareix, i demana a quin regidor s’atribueix i que es consideri la possibilitat que el delegat 

de Son Serra intervengui en aqueix Consell Sectorial. 

 

El Sr. batle li respon que aqueixa és la seva proposta, i que en la passada legislatura l’Ajuntament 

estava organitzat en unes àrees determinades, que eren les que considerava oportunes el passat equip 

de govern, i que les que es presenten en la proposta són les que consideren oportunes l’equip de 

govern actual. 

 

La Sra. Gamundí afirma que el Sr. batle no li ha contestat, i demana si és que es preveu que hi hagi en 

un futur dos regidors de Cultura i dos d’educació, perquè ara no és així i, si es fa així, si no seria 

convenient que participàs el delegat de Son Serra en el Consell. Així mateix demana si la programació 

cultural del municipi es farà de manera diferenciada o de manera conjunta. 

 

El Sr.batle li respon que aqueixa és la distribució que ha fet aquest equip de govern, i que aquí hi ha 

les persones per dur aquest Consell endavant i que si en un futur se considera que hi ha d’haver més 

membres o que s’ha modificar, es modificarà. 

 

El Sr. Monjo intervé dient que s’ha refet una proposta pensada en la situació actual i en la possible 

distribució que hi pugui haver en un futur, que d’aquesta manera estaran previstes aquí. Així mateix 

afirma que és vera que no s’ha tengut en compte que hi pogués haver un regidor de Cultura específic 

de Son Serra. 

 

La Sra. Gamundí demana que s’inclogui com a membre del Consell Sectorial de Cultura el regidor 

delegat de Son Serra. Així mateix insisteix que hi han de tenir cabuda representants dels grups de 

l’oposició de la mateixa manera que n’hi varen tenir en la legislatura passada. 

 

El Sr. batle proposa una esmena consistent a incloure com a membre del Consell Sectorial de Cultura 

el regidor delegat de Son Serra, però fora què hi hagi representació dels grups de l’oposició. 

 

La Sra. Gamundí presenta una esmena consistent en fixar la participació del delegat de Son Serra i 

dels representants dels diferents grups polítics de l’Ajuntament en el Consell Sectorial de Cultura. 

 

Sotmesa a votació l’esmena presentada pel Sr. batle obté el següent resultat: nou vots a favor (4 PP + 5 

Convergència) i vuit vots en contra (5 SUMA + 3 CPU), amb la qual cosa és aprovada. 

 

Sotmesa a votació l’esmena de la Sra. Gamundí obté el següent resultat: vuit vots a favor (5 SUMA + 

3 CPU) i nou vots en contra (4 PP + 5 Convergència), amb la qual cosa no és aprovada. 

 

Sotmesa a votació la proposta amb l’esmena aprovada, aquesta és aprovada amb el següent resultat: 

nou vots a favor (4 PP + 5 Convergència) i vuit vots en contra (5 SUMA + 3 CPU).  

 

 

7.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA MODIFICACIÓ DELS ESTATUTS 

REGULADORS DEL CONSELL ASSESSOR SECTORIAL D'ESPORTS. 
 

El Sr. Batle exposa el dictamen de la Comissió Informativa de dia 21 de setembre de 2015,  que va 

dictaminar favorablement la proposta de Batlia de dia 9 de setembre de 2015, la qual diu: 
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“En data 27 de gener de 2014, el Ple de l’Ajuntament de Santa Margalida va acordar la creació del 

Consell Assessor Sectorial per a la Promoció de l’Esport, aprovant també els Estatuts que regulen el 

seu funcionament.  

 

L’esmentat Consell fou creat com a instrument que permeti canalitzar la participació dels ciutadans, 

organitzacions i associacions en els assumptes municipals, desenvolupant únicament funcions 

d’informe i, en el seu cas, de proposta sobre assumptes relatives al sector esportiu. 

 

D’acord amb els indicats estatuts, un dels òrgans del Consell és el Ple, la composició del qual ve 

establerta a l’article 9.  

 

La designació dels representants polítics es feu tenint en compte la distribució d’àrees de la legislatura 

passada. Transcorregut un parell d’anys, considerem que aquesta composició es susceptible de ser 

millorada.  

 

Així, els membres que integrin el Ple han de ser, per una banda el Balte, i per l’altre aquelles persones 

que ocupin les regidories encarregades de les àrees d’esports i educació tant de Santa Margalida com 

de Can Picafort, així com l’encarregada de l’àrea d’Obres, Infraestructures, Serveis, atès que són les 

que estan directament relacionades amb l’àmbit d’actuació d’aquest òrgan. Tanmateix, i atesa la 

importància del nucli de Can Picafort, es considera apropiat que hi formi part el regidor delegat de Can 

Picafort.  

 

Per altra banda, entenem que és més adequat que sigui el propi Consell qui elegeixi el seu President 

que ho seran també del Ple i aquest dos vicepresidents. Aquesta elecció s’hauria de fer, entre els 

representants municipals, el primer Ple que es celebrés un cop constituït l’Ajuntament de Santa 

Margalida amb el vot favorable de la majoria simple dels membres. El seu mandat finalitzaria una 

vegada celebrades les eleccions municipals, quedant en funcions fins que es fes la nova elecció de 

President.  

 

El President del Consell elegirà dos vicepresidents entre els membres del Ple representants de la 

Corporació Municipal.  

 

Per tot l’anteriorment expostat, i en ús de les facultats legalment conferides, PROPOSO a 

l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents ACORDS 

 

PRIMER.- Modificar l’article 9.1 dels Estatuts reguladors del consell assessor sectorial per a la 

promoció de l’esport, que passarà a tenir el següent contingut:  

“1. El Ple del Consell Assessor Sectorial d’Esports estarà compost pels següents membres:  

a. El Batle. 

b. El Regidor Delegat de Can Picafort. 

c. El Regidor d’Esports de Santa Margalida. 

d. El Regidor d’Esports de Can Picafort. 

e. El Regidor d’Educació de Santa Margalida. 

f. El Regidor d’Educació de Can Picafort. 

g. El Regidor d’Obres, Infraestructures i Serveis.  

h. Un conseller en representació del Club de Futbol Margaritense.  

i. Un conseller en representació de Futbol Club Juventud Can Picafort.  

j. Un conseller en representació del Club d’Atletisme. 

k. Un conseller en representació del Club de Tennis Pegafort.  

l. Un conseller en representació del Club Ciclista de Can Picafort 
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m. Un conseller en representació de l’Associació “100 Emocions”.  

n. Un conseller en representació del Club de Tir amb Arc de Can Picafort. 

o. Un conseller en representació de l’Associació de Pares i Mares del CP Voramar. 

p. Un conseller en representació de l’Associació de Pares i Mares del CP Eleonor Bosch.  

q. Un conseller en representació de l’Associació de Pares i Mares del IES Santa Margalida.  

r. Un conseller en representació del Club Gimnasio Tao 

 

El nombre de consellers podrà augmentar si es creen noves associacions o entitats que per la seva 

naturalesa i estant relacionades amb l’activitat esportiva puguin ser susceptibles d’incorporar-se al 

Consell Assessor Sectorial d’Esports  prèvia sol·licitud per escrit al President i posterior acceptació 

per majoria absoluta del Ple del Consell.” 

 

SEGON.- Modificar l’article 11 dels Estatuts reguladors del consell assessor sectorial per a la 

promoció de l’esport, que passarà a tenir el següent contingut:  

“El President del Consell Assessor Sectorial presidirà el Ple del Consell i serà nomenat, entre els 

membres d’aquell que siguin representants de l’Ajuntament. El nomenament es farà mitjançant 

elecció el primer Ple que es celebri una vegada constituït l’Ajuntament de Santa Margalida i 

requerirà el vot favorable de la majoria simple. El seu mandat finalitzà una vegada celebrades les 

eleccions municipals, quedant en funcions fins que es faci la nova elecció de President.”  

 

TERCER.- Modificar l’article 12 dels Estatus reguladors del consell assessor sectorial per a la 

promoció de l’esport, que passarà a tenir el següent contingut: 

“El President del Consell Assessor Sectorial nomenarà dos vicepresidents entre els membres del Ple 

representants de l’Ajuntament i la duració del seu càrrec coincidirà amb la del President.”  

 

QUART.- Donar a l’expedient la tramitació i publicitat preceptiva, mitjançant la seva exposició al 

tauler d’anuncis d’aquest Ajuntament i al Butlletí Oficial de les Illes Balears, durant un termini de 

trenta dies hàbils, en els quals els interessats podran examinar-lo i plantejar les reclamacions que 

estimin oportunes. 

 

CINQUÈ. Considerar, en el supòsit que no es presentessin reclamacions a l’expedient, en el termini 

anteriorment indicat, que l’Acord és definitiu,. 

 

SISÈ. Facultar al Sr. Batle-President per subscriure els documents relacionats amb aquest assumpte. 

 

No obstant, el l’Ajuntament Ple, amb el seu superior criteri, acordarà.” 

 
INTERVENCIONS 

 

La Sra. Gamundí exposa que, en relació a aqueix punt, i demana que consti en acta, que hi manquen 

entitats esportives del municipi. 

 

El Sr. Monjo li respon que els hi  inclouran totes. 

 

El Sr. batle li contesta que en el punt 9 es preveu la possibilitat d’incloure-hi més membres i que els 

inclourà el Consell. 

 

La Sra. Gamundí presenta una esmena consistent a demanar que s’incloguin com a membres del 

Consell Sectorial de Cultura les següents entitats: 
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a. Un conseller/a en representació del Club de Gimnasia rítmica de Can Picafort 

b. Un conseller/a en representació del Club de Fútbol Platges Can Picafort. 

c. Un conceller/a en representació de l'Associació Cotxes Radio-control.  

d. Un conseller/a en representació de Club de Padel Can Picafort. 

e. Un conseller/a en representació de Sonkei Karate Club.  

f. La persona delegada de Son Serra.  

 

El Sr. batle demana a la Sra. Gamundí quantes de vegades es reunir aqueix consell la legislatura 

passada. 

 

La Sra. Gamundí li contesta que li demani al Sr. Monjo que en la passada legislatura era regidor 

d’infraestructures. 

 

El Sr. Monjo afirma que no es va reunir mai. 

 

Sotmesa a votació l’esmena és aprovada per unanimitat. 

 

Sotmesa a votació la proposta és aprovada per catorze vots a favor (4 PP + 5 Convergència + 5 

SUMA) i tres abstencions (3 CPU).  

 

 

8.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA D’APROVACIÓ DE LES BASES 

REGULADORES I CONVOCATÒRIA DE BEQUES DE FORMACIÓ A 

L’AJUNTAMENT DE SANTA MARGALIDA PER A PERSONES 

DISCAPACITADES QUE HAGIN PARTICIPAT EN ALGUN PROJECTE DE 

FORMACIÓ, INTEGRACIÓ I OCUPACIÓ PER A LA INSERCIÓ LABORAL DE 

PERSONES AMB ALGUNA DISCAPACITAT. 

 
El Sr. Batle exposa el dictamen de la Comissió Informativa de dia 21 de setembre de 2015,  que va 

dictaminar favorablement la proposta de Batlia de dia 16 de setembre de 2015, la qual diu: 

 

“Les beques atorgades l’any passat i que, en principi, havien de finalitzar el mes de novembre de l’any 

en curs, ja han acabat, atès que els becaris s’han incorporat al mercat laboral.  

 

L’Ajuntament de Santa Margalida vol continuar amb el programa d’atorgament de beques de formació 

a persones discapacitades que hagin participat en algun projecte de formació, integració i ocupació per 

a realitzar activitats formatives a l’Ajuntament de Santa Margalida, contribuint així a la inserció 

laboral de persones amb alguna discapacitat. 

 

L’Ajuntament continua volent col·laborar amb la formació de persones amb discapacitat per afavorir 

la seva inserció en el mon laboral mitjançant l’atorgament de tres beques formatives a realitzar en 

aquest Ajuntament. 

 

Les activitats formatives es realitzarien durant 20 hores a la setmana i l’import atorgat seria de 

400,00.-€ cada mes, per persona becària, amb un màxim de 2.400,00.-€. 

 

Atès l’època de l’any en que ens trobem, la intenció és que les beques es desenvolupin durant els 

darrers dos mesos de l’exercici 2015 i durant els quatre primers mesos de l’exercici 2016.  
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Per altre banda, i igual que ja es va fer a la darrera convocatòria, s’hauria de contemplar que, en el cas 

que el número de sol·licitants fos inferior al número de beques objecte de la convocatòria, es pogués 

ampliar la duració de la beca o beques atorgades fins, com a màxim, dotze mesos i, sempre, dins 

l’exercici 2016, mantenint la resta de condicions, tals com el número d’hora setmanals i l’import de 

beca mensual. Es tractaria que la beca deserta acreixés, a part iguals, el dret dels beneficiaris de les 

beques. 

 

Atès que d’acord amb l’esmentada Ordenança les subvencions que es concedeixen a través del 

procediment de concessió en règim de concurrència competitiva s’inicien d’ofici mitjançant 

l’aprovació per part del Ple de l’Ajuntament de la convocatòria dels ajuts. 

 

Atès que les regles que han de regir aquesta convocatòria s’han de contenir en unes Bases 

Específiques, que també s’han d’aprovar prèviament o amb caràcter simultani a la convocatòria.  

 

Vista la proposta de la Regidoria de Serveis Socials de dia 16 de setembre de 2015 conformada per 

aquesta Batlia, així com l’informe d’Intervenció de la mateixa data i el projecte de bases que han de 

regir la convocatòria i vista l’aplicació pressupostària 231 48908 “Beques persones discapacitat” 

consignada en el Pressupost Municipal per a l’any 2015, en ús de les facultats legalment establertes 

PROPOSO l’adopció dels següents  

 

ACORDS 

 

PRIMER.- Aprovar les bases reguladores i la convocatòria de tres beques de formació per a persones 

discapacitades que hagin participat en algun projecte de formació, integració i ocupació per a la 

inserció laboral de persones amb alguna discapacitat a l’Ajuntament de Santa Margalida que 

s’adjunten com ANNEX 1. 

 

SEGON.- Autoritzar la despesa per import de 2.400,00.-€ amb càrrec a l’aplicació pressupostària 231 

48908 “Beques persones discapacitat” 

 

TERCER.- Ordenar la publicació de la convocatòria i de les Bases Específiques en el Butlletí Oficial 

de les Illes Balears i a la pàgina web de l’Ajuntament de Santa Margalida (www.ajsantamargalida.net).  

 

No obstant, el Ple, amb el seu superior criteri, acordarà.” 

 

INTERVENCIONS 

 

La Sra Gamundi (SUMA) demana aclariments i afirma que votaran a favor com no pot ser d’altra 

manera  

 

Sotmès el dictamen a votació, s'aprova per unanimitat. 

 

 

9.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA D’APROVACIÓ DE LES BASES 

REGULADORES I CONVOCATÒRIA DE BEQUES PEL CURS ACADÈMIC 2015-

2016 PER A ESTUDIANTS QUE CURSIN ESTUDIS NO OBLIGATORIS. 

 
El Sr. Batle exposa el dictamen de la Comissió Informativa de dia 21 de setembre de 2015,  que va 

dictaminar favorablement la proposta de Batlia de dia 10 de setembre de 2015, la qual diu: 

 

http://www.ajsantamargalida.net/
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“Atès que l’Ajuntament de Santa Margalida, tot i que educació no és una competència pròpia de les 

entitats locals, ha previst en el seu Pressupost  Municipal per a 2015 uns fons per destinar a beques 

d’estudiants dotat amb 8.000,00.-€. 

 

Vist que la intenció és destinar aquests doblers als estudiants de Santa Margalida que cursin estudis no 

obligatoris en qualsevol centre públic de la Unió Europea.  

 

Vist que l’Ajuntament vol col·laborar a sufragar les despeses en que han d’incórrer els estudiants de 

Santa Margalida derivades de la formació no obligatòria per part dels estudiants margalidans. En 

concret, es vol contribuir a fer front a les derivades de l’adquisició de material d’estudi, de la matrícula 

i d’aquelles altres lligades a la residència. 

 

Vista la provisió de la regidoria d’Educació de data 9 de setembre, conformada pel Balte, i vist 

l’informe d’intervenció de la mateixa data.  

 

Atès que el procediment que ordinàriament s’ha de seguir per atorgar ajuts econòmics és en règim de 

concurrència competitiva, essent l’excepció les atorgades de forma directe.  

 

Vista l’Ordenança General reguladora de la concessió de subvencions de l’Ajuntament de Santa 

Margalida (BOIB Núm. 142 de 29/09/2012) i demés normativa d’aplicació, es considera convenient 

aprovar les bases reguladores i convocar la concessió de les citades beques.  

 

Atès que d’acord amb l’esmentada Ordenança les subvencions que es concedeixen a través del 

procediment de concessió en règim de concurrència competitiva s’inicien d’ofici mitjançant 

l’aprovació per part del Ple de l’Ajuntament de la convocatòria dels ajuts. 

 

Atès que les regles que han de regir aquesta convocatòria s’han de contenir en unes Bases 

Específiques, que també s’han d’aprovar prèviament o amb caràcter simultani a la convocatòria.  

 

Vista l’aplicació pressupostària 326 48901 “Beques Estudiants” consignada en el Pressupost 

Municipal per a l’any 2015 i vistes les bases redactades per la regidoria d’educació i lliurades en el dia 

d’avui, en ús de les facultats legalment establertes PROPOSO l’adopció dels següents  

 

ACORDS 

 

PRIMER.- Aprovar les bases reguladores i convocatòria de beques pel curs acadèmic 2015-2016 per 

a estudiants que cursin estudis no obligatoris que s’adjunten com ANNEX 1. 

 

SEGON.- Ordenar la publicació de la convocatòria i de les Bases Específiques en el Butlletí Oficial 

de les Illes Balears, en el tauler d’anuncis i a la web de l’Ajuntament de Santa Margalida.  

 

No obstant, el Ple, amb el seu superior criteri, acordarà.” 

 

INTERVENCIONS 

 

El Sr. Reus (SUMA) intervé dient que faran costat a la proposta, que és una iniciativa que es va 

aprovar en la passada legislatura i que estan contents que es continuï, i insta a l’equip de govern a fer-

ne més difusió, cosa que considera que els va fallar un poc en la passada legislatura, perquè no se’n va 

esgotar la quantitat. 

 



18 

 

Sotmès el dictamen a votació, s'aprova per unanimitat. 

 

 

10.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA SOBRE INSTAR AL CONSELL 

INSULAR DE MALLORCA, PER TAL QUE MANTINGUI LES CARRETERES MA-

3402, MA-3411, MA 3412, MA 3340, MA3440 I VIA DE CINTURA EN BON ESTAT 

DE CONSERVACIÓ I MANTENIMENT I ADEQUADES CONDICIONS DE 

SEGURETAT. 

 
El Sr. Batle exposa el dictamen de la Comissió Informativa de dia 21 de setembre de 2015,  que va 

dictaminar favorablement la proposta de Batlia de dia 21 de setembre de 2015, la qual diu: 

 

“La conservació i el manteniment de les carreteres és competència del Consell Insular de Mallorca, en 

tant que titular de les mateixes.  

 

En data 8 de juliol de 2015, mitjançant escrit amb RGE 4492, l’Associació de Jubilats i Persones de la 

3ª Edat de Santa Margalida va sol·licitar la inclusió a l’ordre del dia d’un plenari un punt relatiu a 

l’adopció de mesures per tal de solucionar el problema i perill que representa l’actual estat de la 

Carretera de “Sa Boleda” (MA-3402) i de la Carretera  “Des Morés” (MA-3411), no només pel seu 

asfaltat, sinó també per la manca de neteja de les voreres i cunetes. S’adjunta la sol·licitud referida.  

A més de l’anterior, i seguint amb les carreteres secundàries, també esdevé necessari millorar el 

paviment i l’asfaltat de la carretera del Camí de Son Flo (MA 3412).  

 

Tanmateix, en el terme de Santa Margalida, hi ha carreteres principals que requereixen d’una 

intervenció per part de l’entitat competent per diversos motius.  

Així, i pel que fa a la carretera MA 3400 (que arranca en el seu inici des de la sortida del nucli de 

Santa Margalida pel carrer Carretera d’Artà, fins el Camí des Rafal), és necessari que es cobreixin les 

síquies que transcorren a cada vorera de la mateixa, mantenint la seva funció, però que alhora permeti 

el transit del vianant per sobre, permetent així separar la circulació de vehicle i persones, aportant 

seguretat a la via.  

També es considera oportú que es marqui un nou traçat de la carretera de Santa Margalida-Llubí 

(MA3440), ampliant l’actualment existent i millorant les condicions d’asfaltat.  

 

Per acabar, esdevé necessari que s’executin les obres de la via de cintura de Can Picafort 

contemplades a la Fase II del Pla Director Sectorial de Carreteres (període 2016-2024) i que ja estan 

plasmades a l’expedient de revisió de les Normes Subsidiàries de Santa Margalida. 

 

Per tot l’anterior, en ús de les facultats legalment conferides, PROPOS a l’Ajuntament Ple l’adopció 

dels següents   

 

ACORDS 

 

PRIMER.- Instar al Consell Insular de Mallorca (Direcció Insular d’Infraestructures i Mobilitat) per 

tal que, en exercici de les seves competències, mantingui les carreteres indicades en el cos de la 

present proposta (MA-3402, MA-3411, MA 3412, MA 3400, MA3440 i Via de Cintura) en bon estat 

de conservació i manteniment i en adequades condicions de seguretat, procedint a l’esmena i reparació 

de les mancances posades de manifest, així com a l’execució de les actuacions requerides. 

 

SEGON.- Notificar el present acord al Departament de Carreteres de la Direcció Insular 

d’Infraestructures i Mobilitat del CIM.  
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No obstant, el Ple, amb el seu superior criteri, acordarà.” 

 

INTERVENCIONS 

 

El Sr. Reus (SUMA) intervé exposant que estan d’acord amb l’exposició de motius, però no amb el 

redactat final del punts, que no els pareix encertat, perquè en el cas de la carretera 3440, de Santa 

Margalida a Llubí, consideren que seria més adient introduir un altre punt en què s’insti a executar el 

projecte previst en el Pla de carreteres. 

Seguidament explica que la ronda de Can Picafort és una obra inclosa dins la fase segona del Pla de 

carreteres del Consell de Mallorca i que, per mor d’això, demana, en relació a la ronda de Can 

Picafort, que la petició consistesqui a introduir un nou punt en què se sol·liciti que es modifiqui la 

redacció del Pla de carreteres del Consell perquè aquesta carretera  s’incorpori a aquelles previstes en 

la primera fase. 

 

El Sr. Monjo intervé dient que considera correctes les apreciacions del Sr. Reus, i remarca que les dues 

carreteres, tant les de Llubí com la ronda de Can Picafort, eren reivindicacions del Consell Assessor de 

Turisme i que es demanaren per escrit i que no es va fer res, probablement, explica el Sr. Monjo, 

perquè els recursos són limitats. El Sr. Monjo considera que el projecte de la ronda hauria de passar de 

la fase 2 a la fase 1, i que per fonamentar la petició es podria aportat el Pla estratègic de Can Picafort, 

on aqueixa circumstància es preveu. 

 

El Sr. batle i el Sr. Monjo afirmen que accepten les propostes de canvi de redacció proposades pel Sr. 

Reus. 

 

Sotmesa a votació la proposta amb els canvis acceptats, és aprovada per unanimitat, passant a ser del 

següent tenor:  

 

“La conservació i el manteniment de les carreteres és competència del Consell Insular de Mallorca, en 

tant que titular de les mateixes.  

 

En data 8 de juliol de 2015, mitjançant escrit amb RGE 4492, l’Associació de Jubilats i Persones de la 

3ª Edat de Santa Margalida va sol·licitar la inclusió a l’ordre del dia d’un plenari un punt relatiu a 

l’adopció de mesures per tal de solucionar el problema i perill que representa l’actual estat de la 

Carretera de “Sa Boleda” (MA-3402) i de la Carretera  “Des Morés” (MA-3411), no només pel seu 

asfaltat, sinó també per la manca de neteja de les voreres i cunetes. S’adjunta la sol·licitud referida.  

A més de l’anterior, i seguint amb les carreteres secundàries, també esdevé necessari millorar el 

paviment i l’asfaltat de la carretera del Camí de Son Flo (MA 3412).  

 

Tanmateix, en el terme de Santa Margalida, hi ha carreteres principals que requereixen d’una 

intervenció per part de l’entitat competent per diversos motius.  

Així, i pel que fa a la carretera MA 3400 (que arranca en el seu inici des de la sortida del nucli de 

Santa Margalida pel carrer Carretera d’Artà, fins el Camí des Rafal), és necessari que es cobreixin les 

síquies que transcorren a cada vorera de la mateixa, mantenint la seva funció, però que alhora permeti 

el transit del vianant per sobre, permetent així separar la circulació de vehicle i persones, aportant 

seguretat a la via.  

També es considera oportú que es marqui un nou traçat de la carretera de Santa Margalida-Llubí 

(MA3440), ampliant l’actualment existent i millorant les condicions d’asfaltat.  
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Per acabar, esdevé necessari que s’executin les obres de la via de cintura de Can Picafort 

contemplades a la Fase II del Pla Director Sectorial de Carreteres (període 2016-2024) i que ja estan 

plasmades a l’expedient de revisió de les Normes Subsidiàries de Santa Margalida. 

 

Per tot l’anterior, en ús de les facultats legalment conferides, PROPOS a l’Ajuntament Ple l’adopció 

dels següents   

 

ACORDS 

 

PRIMER.- Instar al Consell Insular de Mallorca (Direcció Insular d’Infraestructures i Mobilitat) per 

tal que, en exercici de les seves competències, mantingui les carreteres MA-3402, MA-3411, MA 

3412, MA 3400 en bon estat de conservació i manteniment i en adequades condicions de seguretat, 

procedint a l’esmena i reparació de les mancances posades de manifest, així com a l’execució de les 

actuacions requerides. 

 

SEGON.- Instar al Consell Insular de Mallorca a executar a la carretera Santa Margalida – Llubí 

(MA3440) el projecte previst en el Pla de carreteres. 

 

TERCER.-  Sol·licitar al Consell Insular de Mallorca que modifiqui la redacció del Pla de Carreteres i 

que les obres de la via de cintura de Can Picafort passin a estar incloses dins la fase primera d’aquest 

Pla.  

 

QUART.- Notificar el present acord al Departament de Carreteres de la Direcció Insular 

d’Infraestructures i Mobilitat del CIM.” 

 

 

11.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL 

CAN PICAFORT UNIT (CPU) SOBRE SOL·LICITAR AL GOVERN DE LES ILLES 

BALEARS I A LA CONSELLERIA DE SALUT L’OBERTURA DEL CENTRE DE 

SALUT DE CAN PICAFORT LES 24 H TOT L’ANY. 

 
El Sr. Bernat Amengual (CPU) exposa la moció presentada pel grup municipal Can Picafort Unit de 

dia 28 d’agost de 2015 dictaminada favorablement per la Comissió Informativa de dia 21 de setembre 

de 2015, que diu: 

 

“Can Picafort Unit amb CIF G07283864 i domicili al carrer Platja 29 CP 07458  Can Picafort, 

tel.:699987286-605149847. 

 

EXPOSA 

 

Que Can Picafort Unit sempre ha reivindicat que a Can Picafort era necessari tenir un PAC, degut a 

l’increment de població que ha tengut els darrers anys i a la vegada degut a l’augment de persones que 

es produeix sobre tot a la temporada d’estiu. 

 

Pel novembre de l’any 2007 es va obrir aquest Centre de Salut. Després es recolliren 2.700 firmes on 

es sol·licitava un PAC. No es va aconseguir, el que sí es va aconseguir va ser incrementar la plantilla 

de metges i infermeres i altres serveis com oftalmologia que amb el temps ha deixat de prestar servei a 

Can Picafort. 

En vuit anys la població s’ha incrementat i els serveis que es poden donar no són suficients per la 

demanda que hi ha per part dels ciutadans. 
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Ens han informat que a la temporada d’estiu unes 50 persones aproximadament visiten el servei 

d’urgències cada dia. A part de la gent que acudeix a les visites programades del matí, a on hi ha 

sempre llista d’espera d’un parell de dies, i lògicament un no sap mai quan no estirà bé de salut. 

També comentar que hi ha moments d’extrema urgència a on la proximitat de la localització del centre 

de salut és de vital importancia pel pacient. 

 

Per tant, tenint constància de la necessitat d’obtenir el servei 24h d’atenció als usuaris del Centre de 

Salut de Can Picafort, 

 

DEMANA: 

 

Que es sol·liciti al Govern de les Illes Balears i al mateix temps a la Conselleria de Salut l’apertura del 

Centre de Salut de Can Picafort les 21h tot l’any i que s’informi als plens de totes les actuacions 

realitzades.” 

 

INTERVENCIONS 

 

La Sra. Gamundí (SUMA) intervé dient que votaran a favor de la proposta, que en el seu moment ja la 

varen dur i que creuen que és una reivindicació històrica.  Així mateix indica la seva exposició de 

motius Can Picafort Unit parla de la pèrdua de serveis i que presenta una esmena consistent a 

recuperar els serveis perduts en la passada legislatura, que és del tenor següent: 

 

1. Instar la Conselleria de Salut, del Govern de les Illes Balears a recuperar els seveis perduts al llarg 

de la passada legislatura, analitzant les necessitats de la població actual, per tal de restablir-los o 

introduir de nous.  

 

2. Instar la Conselleria de Salut,  del Govern de les Illes Balears, a garantir l'obertura de la unitat 

bàsica de Santa Margalida, els horabaixes. I reprendre les negociacions per tal de fer la nova unitat 

bàsica de Santa Margalida. 

 

3. Instar la Conselleria de Salut a cercar mecanismes, per cobrir amb més facilitats les substitucions 

dels professionals sanitaris.  

 

El Sr. Amengual exposa que li pareix molt bé que es faci aquesta esmena i que li faran costat. 

 

El Sr. Monjo afirma que Can Picafort Unit ha reivindicat que es fes un PAC a Can Picafort amb molt 

poc èxit. 

 

El Sr. Amengual li contesta que amb molt poc èxit. 

 

El Sr. Monjo afirma que presentarà una esmena al punt consistent a demanar que es canviï el mapa 

sanitari, perquè així com està ningú farà cap PAC a Can Picafort i a Santa Margalida, perquè hi està 

ben definit on serà el PAC. 

 

El Sr. Monjo presenta una esmena consistent en la inclusió del següent punt: 

- Demanar un canvi del mapa sanitari i que a la zona de Can Picafort- Santa Margalida- Son 

Serra sigui considerada, juntament, si pertoca, amb pobles d’interior, com zona amb dret a 

PAC, independent de la de Muro. 
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El Sr. Amengual afirma que també està d’acord amb l’esmena i que li faran costat. 

 

El Sr. Monjo demana que es voti la seva esmena i insisteix que si no s’aconsegueix un canvi de mapa 

sanitari no faran res. 

 

Sotmesa a votació la primera esmena es aprovada per unanimitat. 

 

Sotmesa a votació la segona esmena es aprovada per unanimitat. 

 

Sotmesa a votació la moció amb les esmenes acceptades, es aprovada per unanimitat, passant a ser del 

següent tenor:  

 

“Can Picafort Unit amb CIF G07283864 i domicili al carrer Platja 29 CP 07458  Can Picafort, 

tel.:699987286-605149847. 

 

EXPOSA 

 

Que Can Picafort Unit sempre ha reivindicat que a Can Picafort era necessari tenir un PAC, degut a 

l’increment de població que ha tengut els darrers anys i a la vegada degut a l’augment de persones que 

es produeix sobre tot a la temporada d’estiu. 

 

Pel novembre de l’any 2007 es va obrir aquest Centre de Salut. Després es recolliren 2.700 firmes on 

es sol·licitava un PAC. No es va aconseguir, el que sí es va aconseguir va ser incrementar la plantilla 

de metges i infermeres i altres serveis com oftalmologia que amb el temps ha deixat de prestar servei a 

Can Picafort. 

En vuit anys la població s’ha incrementat i els serveis que es poden donar no són suficients per la 

demanda que hi ha per part dels ciutadans. 

 

Ens han informat que a la temporada d’estiu unes 50 persones aproximadament visiten el servei 

d’urgències cada dia. A part de la gent que acudeix a les visites programades del matí, a on hi ha 

sempre llista d’espera d’un parell de dies, i lògicament un no sap mai quan no estirà bé de salut. 

També comentar que hi ha moments d’extrema urgència a on la proximitat de la localització del centre 

de salut és de vital importancia pel pacient. 

 

Per tant, tenint constància de la necessitat d’obtenir el servei 24h d’atenció als usuaris del Centre de 

Salut de Can Picafort, 

 

DEMANA: 

 

1.- Que es sol·liciti al Govern de les Illes Balears i al mateix temps a la Conselleria de Salut l’apertura 

del Centre de Salut de Can Picafort les 21h tot l’any i que s’informi als plens de totes les actuacions 

realitzades. 

 

2.- Instar la Conselleria de Salut, del Govern de les Illes Balears a recuperar els seveis perduts al llarg 

de la passada legislatura, analitzant les necessitats de la població actual, per tal de restablir-los o 

introduir de nous.  

 

3.- Instar la Conselleria de Salut,  del Govern de les Illes Balears, a garantir l'obertura de la unitat 

bàsica de Santa Margalida, els horabaixes. I reprendre les negociacions per tal de fer la nova unitat 

bàsica de Santa Margalida. 
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4. Instar la Conselleria de Salut a cercar mecanismes, per cobrir amb més facilitats les substitucions 

dels professionals sanitaris.  

 

5.- Demanar un canvi del mapa sanitari i que a la zona de Can Picafort- Santa Margalida- Son Serra 

sigui considerada, juntament, si pertoca, amb pobles d’interior, com zona amb dret a PAC, 

independent de la de Muro.” 

 

 

12.- EXAMEN I APROVACIÓ DECLARACIÓ INSTITUCIONAL SOBRE 

L’EMERGÈNCIA HUMANITÀRIA DELS REFUGIATS DE SÍRIA. 

 
El Sr. Batle exposa el dictamen de la Comissió Informativa de dia 21 de setembre de 2015,  que va 

dictaminar favorablement la Declaració institucional sobre l’emergència humanitària dels refugiats de 

Síria. 

 
Es presenta i s’indexa a continuació la: 

 

“DECLARACIÓ INSTITUCIONAL SOBRE L'EMÈRGENCIA HUMANITÀRIA DEL 

REFUGIATS DE SIRIA 

 

L'Ajuntament de Santa Margalida manifesta la seva profunda preocupació per la situació en què es 

troben ara mateix milers de persones que cerquen refugi a Europa mentre els Estats i les Institucions 

responsables de protegir-los en virtut del Dret dels refugiats no són capaços de trobar una resposta 

eficaç, digna i solidària a una crisi humanitària que dia a dia assoleix magnituds dramàtiques. 

Segons dades de l’Alt Comissionat de les Nacions Unides per als Refugiats (ACNUR), prop de 

300.000 migrants i refugiats ja han intentat arribar el 2015 a Europa a través de la Mediterrània. 

Gairebé 3000 persones han mort en l'intent. Moltes d’elles són refugiats, incloent famílies senceres, 

que fugen de la guerra, la fam, les malalties o el terror.  

Davant aquesta situació d'emergència, l'Ajuntament de Santa Margalida constata que el sistema 

europeu d’asil previst en el reglament de Dublín de 2003 ha quedat manifestament superat arran de la 

guerra a Síria, la situació de caos a Líbia i la impunitat amb què operen les màfies de persones: els 

procediments de salvament, acollida i tramitació de l’asil en els països costers i fronterers han quedat 

desbordats i a curt termini només una resposta solidària permetrà afrontar la situació actual de crisi 

humanitària atenent el compromís de la Unió Europea i dels Estats membres amb els drets humans, i, 

en especial, amb el dret al refugi. 

L'Ajuntament de Santa Margalida considera que les Institucions europees haurien de donar un gir a les 

polítiques d'asil i de cooperació amb els països empobrits del Mediterrani tenint en compte el nou 

escenari global de conflictes i la problemàtica dels països costers i fronterers que no poden acollir ni 

prestar assistència a l’allau de persones que estan arribant. En aquests moments, és necessari que tots 

els Estats estiguin a l'alçada d'aquesta situació extrema i per a això han d’assumir que aquesta és una 

crisi global i excepcional a la qual s’hi haurien d'enfrontar solidàriament amb mesures excepcionals i 

sempre d’acord amb les normes i els principis de drets humans.  

L'Ajuntament de Santa Margalida declara que l’assistència als refugiats és una qüestió de drets 

humans i aquests són competència de totes les institucions a tots els nivells. L'Estatut de les Illes 

Balears, en aquest sentit, assenyala a l’article 105 que els poders públics de les Illes Balears han de 

vetllar per fomentar la pau, la solidaritat, la tolerància, el respecte dels drets humans i la cooperació 

per al desenvolupament amb els països i les poblacions estructuralment menys desenvolupats, amb la 

finalitat última d’eradicar la pobresa. 

Per tot això, l'Ajuntament de Santa Margalida 
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1. Encoratja el Govern espanyol i el Govern de les Illes Balears a demostrar el seu compromís i 

la seva solidaritat arran d’aquesta emergència humanitària i a acollir de forma solidària i 

responsable les persones refugiades que proposi la Comissió Europea. 

2. Ofereix, en funció de les seves capacitats, la seva col·laboració per acollir refugiats de forma 

temporal, de forma digna, professional i responsable.” 

 

 
Sotmès el dictamen a votació, s'aprova per unanimitat. 

 

 
13.- MOCIONS / PROPOSTES D’URGÈNCIA. 

 

13.1.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SUMA (`PSIB-PSOE, 

INDEPENDENTS) SOBRE LA NOVA ESCOLA DE CAN PICAFORT. 

 

El Sr. Reus (SUMA) afirma que presenten aqueixa moció divendres perquè varen llegir a la premsa 

que es feien comptes demanar una reunió amb la Conselleria d’Educació pel tema de l’escola de Can 

Picafort i que la seva intenció és que, si prospera la moció, la persona que vagi a la reunió hi vagi amb 

el suport unànime del plenari. Indica que a la moció fan referència a la situació de l’Escola Voramar i 

al fet que aqueixa escola ja es va preveure al pla d’infraestructures educatives del 2008-2009, cosa que 

no va ser possible que l’Ajuntament aleshores disposàs d’un solar amb les condicions adequades, però 

que ara es disposa d’un solar que sí les compleix, i que per això demanen que es facin els tràmits per 

posar el solar a disposició de la Conselleria i cercar el finançament adequats. 

 

Sotmesa la urgència a votació, s'aprova per unanimitat. 

 

Seguidament es presenta la moció del Grup Municipal SUMA de dia 25 de setembre de 2015, la qual 

diu: 

 

“MOCIÓ SOBRE LA NOVA ESCOLA DE CAN PICAFORT 

Fa anys que el Centre Escolar Voramar de Can Picafort passa per una greu situació de manca d’espai, 

que han donat lloc a múltiples reestructuracions d’espais i a la instal·lació d’aules prefabricades. 

Aquesta situació va dur a la Conselleria d'Educació del Govern de les Illes Balears a planificar la 

construcció del Nou CP Can Picafort per l'any 2009 dins el Pla d'Infraestructures Educatives 2008-

2009. La Conselleria d'Educació va preveure la construcció d'un nou centre 6+12 durant l'any 2009. 

No obstant degut a la manca d'aportació d'un solar per part de l'Ajuntament en aquell moment aquest 

projecte no es va poder dur a terme. 

Durant l'any 2011 es varen reprendre contactes entre l'Ajuntament de Santa Margalida i la Conselleria 

d'Educació per tal de determinar la zona més adequada per la implantació d'un nou col·legi públic a 

Can Picafort. 

Mitjançant acta d’ocupació de 20 de novembre de 2013 l’Ajuntament de Santa Margalida va prendre 

possessió de la parcel•la assenyalada amb el número 11 del Pla Parcial del Sector Número 11 del 

Polígon 1 de Can Picafort amb una superfície de sis mil metres quadrats.  

Així mateix, l'11 d'agost de 2015 es va publicar l'acord del ple del Consell de Mallorca de 30 de juliol 

d'aprovació de la modificació puntual de normes subsidiàries municipals iniciada el 30 de setembre de 

2013 per augmentar la superfície d’ús docent de la parcel·la esmentada, mitjançant l’annexió de 2415 

m2. 

A dia d'avui per tant l'Ajuntament compta amb un solar de 8.415 m2, a un lloc adequat per a la 

construcció d'un nou col·legi públic a Can Picafort. 

Per tot això, proposam al Ple l’adopció dels següents ACORDS: 
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 PRIMER.- Iniciar els tràmits per posar a disposició de la Conselleria d’Educació el solar urbà 

abans indicat de 8.415 m2 per a la realització d’un nou centre escolar a Can Picafort. 

 SEGON.- Sol·licitar a la Conselleria d’Educació que iniciï els tràmits necessaris per tal de 

redactar el projecte de nou centre escolar, i cercar el finançament necessari per la seva execució. 

 TERCER.- Notificar el present acord a la Direcció General de Planificació, Ordenació i 

Centres.»” 

 

INTERVENCIONS 

    

El Sr. batle intervé dient que només vol afegir que a mitjan setembre varen remetre un escrit a la 

Conselleria posant en coneixement que es disposava d’aqueix solar i demanant que els rebessin tot 

d’una que fos possible. 

 

El Sr. Reus exposa que tendran tot el seu suport per aconseguir la nova escola de Can Picafort. 

 

Sotmesa la moció a votació, s'aprova per unanimitat. 

 

 

13.2.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ, PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DEL 

PARTIT POPULAR (PP) I PEL GRUP MUNICIPAL CONVERGÈNCIA,  PER REVOCAR 

L’ACORD PLENARI ADOPTAT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE DIA 29 DE SETEMBRE DE 

2014 SEGONS EL QUAL S’APROVAVA LA MOCIÓ QUE DECLARAVA EL TERME DE 

SANTA MARGALIDA MUNICIPI AMIC DELS BOUS.  

 

El Sr. Reus demana assessorament a la secretària infrascrita sobre si és necessària una motivació per 

revocar l’acord, i si el procediment és aquest. 

 

El Sr. Monjo afirma que el que proposen és que s’iniciï el procediment per revocar l’acord, que no es 

que pretengui que el municipi es declari a favor de res, però que tampoc s’hi declarin en contra. 

 

La Sra. Gamundí indica que l’acord consistia a declarar Santa Margalida “amic dels bous”. 

 

La secretaria infrascrita afirma que en l’article 105.1 de la Llei 30/1992 es llegeix: “Las 

Administraciones públicas podrán revocar en cualquier momento sus actos de gravamen o 

desfavorables, siempre que tal revocación no constituya dispensa o exención no permitida por las 

leyes, o sea contraria al principio de igualdad, al interés público o al ordenamiento jurídico” 

 

El Sr. Reus afirma que tenen els seus dubtes que revocar l’acord sigui viable fora iniciar un expedient. 

 

El Sr. Monjo intervé dient que no hi ha cap problema, que s’aprovi la proposta, i que si de cas que els 

presentin un recurs. (fins minut 50) 

 

El Sr. Reus afirma que, a part del tema formal, afirma que els sorprèn aquest acord perquè en la 

proposta que es va dur fa un any no va comptar amb el vot desfavorable de cap grup, sinó amb el vot 

favorable de SUMA i que cap grup hi va votar en contra, i que era una proposta en la qual es declarava 

Santa Margalida poble amic dels bous. El Sr. Reus afirma que, d’acord amb la proposta, l’Ajuntament 

de Santa Margalida va sol·licitar al Parlament la redacció d’una nova Llei de protecció animal i es 

demana si ara s’enviarà una notificació al Parlament que no es modifiqui la Llei de protecció animal 

amb motiu de la tauromàquia és, segons el Sr. Reus, una excepció, a parer seu vergonyosa, a la Llei 

vigent, com també si es notificarà al Consell i a les altres institucions a les quals s’havia notificat 
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l’acord.  El Sr. Reus afirma que si no és així no té cap sentit revocar i el punt i que revocar-lo vol dir 

que l’Ajuntament de Santa Margalida està en contra de la modificació de la Llei de protecció animal. 

Així mateix, el Sr. Reus demana que s’argumenti el motiu de la urgència. 

 

El Sr. Monjo indica que el 29 de setembre de 2014 es va adoptar un acord en el Ple de l’Ajuntament de 

Santa Margalida d’acord amb el qual Santa Margalida esdevenia un municipi amic dels bous, antitaurí 

i contrari a les curses de toros, i que ells entenen que en un poble que no té places de toros manifestar-

se en contra de la tauromàquia no ve a compte, per la qual cosa no han de posar Santa Margalida dins 

la llista de pobles que estan contraris a tot, i que ells no volen estar dins la cultura del no. 

 

Sotmesa la urgència a votació, s'aprova per 9 vots a favor (4PP + 5 CONVERGÈNCIA) i 8 vots en 

contra (5 SUMA + 3CPU). 

 

Seguidament es presenta la moció conjunta del Grup Municipal del Partit Polular (PP) i del Grup 

Municipal Convergència de dia 28 de setembre de 2015, la qual diu: 

 

 

“MOCIÓ PER REVOCAR L’ACORD PLENARI ADOPTAT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 

DIA 29 DE SETEMBRE DE 2014 SEGONS EL QUAL S’APROVAVA LA MOCIÓ QUE 

DECLARAVA EL TERME DE SANTA MARGALIDA MUNICIPI AMIC DELS BOUS.  

 

JOAN MONJO ESTELRICH, amb DNI 42.955.189-K, Portaveu del Grup Municipal Convergència a 

l’ Ajuntament de Santa Margalida i MARTÍ ÀNGEL TORRES VALLS, amb DNI 18.222.071-E, 

Portaveu del Grup Municipal del Partit Popular a l'Ajuntament de Santa Margalida, per motius 

d’oportunitat i des de la perspectiva de l’interès públic, en ús de les facultats legalment conferides i de 

conformitat amb l’article 105 de la Llei 30/1992, de 26 de noviembre, de Règim Jurídic de les 

Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú, PROPOSAM al Ple de 

l’Ajuntament, l’adopció del següent ACORD: 

 

Revocar l’acord plenari adoptat a la sessió ordinària de dia 29 de setembre de 2014 en què s’aprovava 

la moció que declarava el terme de Santa Margalida MUNICIPI AMIC DELS BOUS.” 

 
INTERVENCIONS 

 

El Sr. Reus intervé dient que ells votaran en contra perquè creuen que hi ha dubtes jurídics respecte 

d’així com es presenta la proposta, que no s’han pogut estudiar per mor de la urgència amb què es 

presenta, i perquè creuen que l’any 2015, quan la gran majoria d’ajuntaments s’estan manifestant en 

contra de les curses de bous i es van manifestant a favor que s’elimini la Llei de protecció animal 

perquè es modifiqui aquesta excepció, i que espectacles com el Toro de la Vega tenen més contestació 

social, consideren que l’Ajuntament de Santa Margalida hauria d’estar al davant d’aquestes protestes 

socials a favor que es respectin els drets dels animals. Així mateix afirma que el maltracte animal no 

es pot considerar cultura, que s’ha d’avançar en aquest aspecte i que les administracions han d’estar al 

davant d’aqueix avanç. Així mateix indica que si revoquen aquest acord aquest hauran de sol·licitar al 

Parlament que no modifiqui la Llei de protecció animal. El Sr. Reus afirma que considera que s’ha de 

mantenir la declaració. 

 

El Sr. Monjo afirma que pensa el contrari, pels fets que ha argumentat, però que a més vol parar 

esment en un tema, que el seu grup es va abstenir, però que ho va fer perquè estava dins l’equip de 

govern amb SUMA, no perquè estassen d’acord amb proposta. Així mateix indica que SUMA després 

els va venir amb la qüestió de les ànneres, que sempre havien votat a favor, i que els va votar en 
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contra. El Sr. Monjo indica que el seu grup va respectar la proposta de SUMA i no hi va votar en 

contra, i que en canvi SUMA, en relació a la proposta de les ànneres, que es va sotmetre a votació el 

mateix dia, va votar en contra de la proposició de modificar la Llei, quan sempre hi havia hagut fins 

aleshores unanimitat de tots els grups polítics a l’hora de defensar que es fes la festa amb ànneres 

vives. El Sr. Monjo demana que no li vénguin amb segons què, que tota la legislatura els havien fet 

costat en la qüestió de les ànneres i que, un bon dia, resulta que SUMA es posiciona en contra.  

El Sr. Monjo afirma que agrairia a SUMA que, atesa la seva influència al govern actual, faci gestions a 

fi de defensar la festa amb ànneres vives i que els indiquin que SUMA hi està en contra, però que tota 

la resta hi estan a favor. 

 

El Sr. Reus afirma que és ver que s’havien manifestat a favor de les ànneres, però que no hi estaven 

d’acord pels motius que explicaren al portaveu de Convergència abans de votar la proposta i, en 

coherència varen votar en contra, perquè consideren que ha arribat el moment de plantejar-se si s’ha 

de fer patir un animal per fer festa. Afirma que ells han fet aqueixa reflexió, que és una reflexió dura, 

perquè entén és molt mal d’entendre per a la gent de Can Picafort que a uns quants quilòmetres es 

tortura un bou mentres es prohibeix que es faci una amollada d’ànneres. El Sr. Reus afirma que s’ha 

d’apostar per eliminar totes les festes amb animals. 

 

El Sr. Monjo reflexiona sobre el fet que els animals que moren per ésser consumits també pateixen, 

com per exemple les anguiles que les tallen vives per cuinar-les, i demana que no facin demagògia 

amb aqueixa qüestió, perquè qualsevol que menja carn sap que a l’animal l’han hagut de matar. 

 

El Sr. Reus afirma que a aquests animals els han de matar d’acord amb la Llei de protecció animal. 

 

El Sr. Monjo insisteix en les seves afirmacions. 

 

El Sr. Amengual (CPU) intervé afirmant que encara no entén el motiu de la urgència, que el seu és un 

partit assembleari i que li hauria agradat presentar la proposta a l’assemblea i que aquesta fos la que 

decidís, i que ara les hi fan votar per urgència, no sap amb quin motiu i que per això s’oposaran a la 

proposta.   

 

Sotmesa la moció  a votació, s'aprova per 9 vots a favor (4PP + 5 CONVERGÈNCIA) i 8 vots en 

contra (5 SUMA + 3CPU). 

 

 

PART DE CONTROL I SEGUIMENT D’ALTRES ÒRGANS DE LA CORPORACIÓ. 

 

1.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE BATLIA 

 

D’acord amb allò que disposa l’article 42 del reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 

de les entitats locals, el Sr. batle dóna compte i ofereix explicacions sobre els decrets de Batlia i 

resolucions dictades des de dia 24 de juliol de 2015 fins dia 22 de setembre de 2015, del núm. 757 fins 

al núm. 960. 

 

Els reunits es donen per assabentats de les resolucions referides. 

 

El Sr. Reus afirma que diversos decrets dels que ha sol·licitat no van acompanyats de les factures. 

El Sr. batle li respon que és així com les rebia ell en la legislatura passada. 

El Sr. Reus li contesta que ordenaven que donassen tota la documentació. 

El Sr. batle manifesta que està d’acord a donar tota la documentació. 
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El Sr. Reus demana si li poden fer arribar els decrets que fan referències a gratificacions, dels quals 

n’hi ha tota una sèrie, i demana informació sobre el 873, relatiu a l’adjudicació del projecte d’edifici 

esportiu multiusos. 

El Sr. batle li respon que han preparat un projecte per construcció d’una sala multiusos a l’Estanyol.  

El Sr. Reus demana que li facin arribar el decret, com també el 894, relatiu a les línies de pressupost, i 

el 899 i el 921. 

 

 

2.- INFORMACIÓ DE BATLIA 

 

El Sr. batle intervé per agrair, en nom seu i de tots el regidors, presents i passats, la feina 

desenvolupada pel Sr. Llorenç Perelló Matas que es va jubilar el passat 18 de setembre. 

 
 

3.- PRECS I PREGUNTES 

 

Ppreguntes presentats pel Sr. Amengual (CPU) 

1.- Per què està tancat el bar del camp de futbol de Can Picafort 

Li respon el Sr. Monjo indicant per dos motius; el primer que la persona que el tenia adjudicat i el seu 

encarregat no apareixen per allà; en segon lloc perquè hi ha una avaria que s’ha d’arreglar. 

 

2.- Si solucionaran la deficiència existent en el camp de futbol i la treuran a concurs. 

El Sr. Monjo li respon que li respondrà en el pròxim Ple. 

 

3.- Si estan tancades les pistes de Padel de Cana Picafort. 

El Sr. Monjo li respon afirmativament però que les obriran aviat, que esperaven que es reformàs el 

Consell Sectorial d’Esports i que s’esmenassin unes deficiències que ja s’han arreglat. 

 

4.- Quines són aqueixes deficiències. 

El Sr. Monjo li contesta que l’hi dirà en el proper Ple de quines deficiències es tractava, perquè ja 

estan solucionades. El Sr. Monjo recalca que sap a grans trets quina és la situació, que hi havia 

deficiències, que no sap exactament quines són perquè d’això se’n encarreguen els tècnics. 

 

5.-  Si el regidor d’esports sap quines són aqueixes deficiències. 

El senyor Monjo li respon dient que ell, que és el regidor d’obres, ja li ha dit el que hi ha. 

 

6.- Com es gestionaran les pistes de padel. 

El Sr. Monjo li contesta que ho decidirà el Consell Sectorial d’Esports. 

 

7.- Què es pensa fer per solucionar les deficiències de la piscina de Santa Margalida. 

El Sr. batle li respon que els tècnics s’ha de posar d’acord per voler-les solucionar i que una vegada 

que les hagin solucionat obriran la piscina, i que ell no obrirà cap piscina mentres hi hagi cap 

deficiència. 

 

8.- Quines deficiències són. 

El Sr. batle li respon que són moltes, tan administratives com tècniques, però que ell no les 

anomenarà.  

 

9.- En els carrers Menorca, Cabrera i Illa dels Porros no hi ha cap senyal de trànsit. Afirma que 

convendria que n’hi possassin. 
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El Sr. Monjo li contesta que això ja està en marxa i que fa un mes que s’han donat les ordes. 

 

10.- En el carrer Costa i Llobera en el cap de cantó amb l’avenguda Centre hi ha un armari de corrent 

cordonat amb cinta que hi manquen les portes. 

El Sr. Monjo li contesta que tenen aqueixa feina subcontractada i que mentres no s’executa varen 

decidir acordonar l’armari amb cinta. 

 

11.- Per què aquest estiu no hi ha hagut neteja de contenidors. 

El Sr. Monjo li respon que n’hi ha haguda, però que si hi ha punts en concret que diuen que no els han 

netejat, que l’informin de quins, i que ell els dirà quin dia i quina hora ho netejaren. El Sr. Monjo 

afirma que és possible que no hagin anat a qualque lloc. 

 

12.- Què pensen fer amb relació al tema de les set faroles del Mercadona, a la zona d’aparcament de 

davant el carrer, de les quals només n’hi ha una que funcioni. 

El Sr. Monjo li respon que toquen estar enceses i que es deu haver produït qualque avaria i que ho 

miraran. 

 

13.- Els farols petits de la plaça de la Residència han estat tot l’estiu romputs. 

El Sr. Monjo li contesta que els llevaran, perquè donen molt mal rendiment, no fan llum, són més per 

qüestions estètiques i aquí ells hi han d’il·luminar, i que ho substituiran per faroles i que han d’anar 

cap  a l’eficiència. 

 

14.- Per què no es podrà fer el curs de dansa al Centre Cívic. 

El Sr. batle afirma que un dels veïnats, que ja fa anys que es queixa del renou del Centre Cívic de Can 

Picafort, ha interposat una denúncia, que fins i tot ha arribat al jutjat encarregat de les causes penals. 

El Sr. batle afirma que faran les gestions perquè aqueix centre compti amb llicència d’obertura i 

perquè amb el temps s’hi puguin fer activitats com ball i d’altres. 

 

15.- Si de moment no es pot insonoritzar el Centre Cívic. 

El Sr. batle li respon que això du un procés que els pot dur fins a set o vuit mesos. 

 

16.- Si es comprometen a donar-li una solució (intervenció del Sr. Plomer). 

El Sr.  batle li respon que ja hauria d’estar. 

El Sr. Monjo intervé afirmant que fa dos anys o dos anys i mig que estan amb aqueix tema, que hi ha 

un senyor que ha interposat una denúncia penal per mor dels renous i que, evidentment, resoldran el 

tema. 

El Sr. batle afirma que millor avui que demà. 

El Sr. Monjo exposa que, quant a la insonorització, primer han de saber com insonoritzen, de quina 

manera i d’acord amb un projecte. 

 

17.- Si poden anar a consultar o els faran arribar el contracte de l’empresa de jardineria que en  el 

passat Ple els digueren que els remetrien. 

El Sr. batle li respon que demà mateix. 

 

Preguntes formulats pel Sr. Bergas (SUMA) 

 

1.- Si la instal·lació d’il·luminació mitjançant Leds a diferents punts en concret és  una prova.  

El Sr Monjo demana l’opinió dels assistents  sobre aqueix tema a Santa Margalida, perquè considera 

que no hi anirien bé, per mor de les distàncies entre farola i farola, que faria que hi hagués moltes de 

zones d’ombra. Així mateix indica que els varen proposar fer aqueixa prova amb un altre tipus de leds, 
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i que una vegada muntats considera que no és la solució, però que no és pitjor que la il·luminació que 

hi havia fa vint anys. 

El Sr. Reus intervé dient que al carrer Joan Monjo March li sembla que funcionen bé, però que a altres 

indrets ho veu més complicat. 

El Sr. Monjo afirma que altres zones van millor, perquè estan més alts, però que tenen el problema que 

a Santa Margalida hi ha molts de balcons que poden dificultar la il·luminació. 

 

2.- Sobre l’aire condicionat de l’Escola Vella, que ha estat tot l’estiu fora funcionar. 

El Sr. Monjo afirma que hi havia hagut un problema de subministrament, per mor que la peça és mala 

d’aconseguir. 

La Sra. Rocio Romero intervé dient que ja està arreglat. 

 

Precs formulats pel Sr. Bergas (SUMA):  

 

1.- Sobre trobar una solució als cotxos que passen molt aviat pel carrer Europa.  

El Sr. Monjo afirma que hi posaran “el cotxo de les multes” per mirar d’arreglar-ho. 

 

2.- Sobre substituir  graellat el carrer des Vent, al cap de cantó amb el carrer Nou, hi ha un 

d’evacuació d’aigües que està en mal estat.  

El Sr. batle i el Sr. Monjo demanen informació sobre quina n’és la situació exacta. 

 

3.- Sobre estudiar la possibilitat d’adquirir la casa en venda situada al carrer Joan Monjo March, a la 

casa situada confrontant amb l’autoescola de can Pau, per, atesa la seva proximitat a la plaça de la 

Vila, adaptar-la per a usos municipals. 

El Sr. batle indica que prenen nota del prec. 

 

Precs formulats per la Sra. Gamundí (SUMA) 

 

1.- Quan pensa la regidoria d’Educació treure l’oferta de formació de l’Aula d’Adults. 

El Sr. batle i el Sr. Monjo li responen que aqueixa setmana o la qui ve. 

 

2.- Si es pensen iniciar els cursos el mes de novembre. 

El Sr. batle li respon que tot d’una que puguin. 

 

3.-Si hi ha qualque novetat respecte dels cursos o es mantenen els que hi havia. 

El Sr. batle li respon que es mantenen els que hi havia tot i que n’hi pot haver qualcun de nou. 

 

4.- Si es té pensat treure programació cultural, si es mantendrà Una Mar de Cultura,  per mantenir 

aqueixa visió de conjunt de nuclis. 

La Sra. Romero (PP) li contesta que sí, però com que la festa de Sant Mateu varen ser la setmana 

passada, començarà a aparèixer a partir del novembre. 

 

5.- Quina programació es té previst fer en l’àmbit de les biblioteques i si es mantenia la que s’ha 

vengut fent i la visió dels tres nuclis a partir de la xarxa de biblioteques. 

La Sra. Romero li respon que tot es fa igual i que es mantenen els projectes. 

 

6.- Si es té la intenció de fer un nou Pla de serveis socials aquesta legislatura o prorrogar el que hi 

havia. 

La Sra. Llull (Convergència), regidora de Serveis Socials, li respon que s’han interromput les gestions 

per mor d’una malaltia de la treballadora social encarregada que ha comportat el seu ingrés hospitalari. 
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Precs formulats pel Sr. Reus (SUMA) 

 

1.- Sobre els bars que té en explotació l’Ajuntament, tot indicant que sobre el del polisportiu de Can 

Picafort ja els han contestat. 

El Sr. Monjo afirma que es traurà un concurs nou del de Can Picafort. 

El Sr. batle intervé dient que el Sr. Reus és conscient de les problemàtiques que comporten aquests 

bars, i que s’ha de mirar que donin un servei; que faran un concurs amb uns requisits assequibles o, si 

és possible, un contracte menor per un any, a veure com funciona amb gent que els pugui donar una 

garantia. 

Quant al bar de Can Picafort, el Sr. Monjo indica que quan s’arregli la deficiència, i fins que es faci el 

concurs, ja veuran si l’obrin o no. 

 

2.- Si es llevarà el servei de bar del centre cívic mentre no se solucioni la situació del centre. 

El Sr. Monjo li respon que entén que no. 

El Sr. Plomer remarca la importància de les activitats que es duen a terme en el Centre Cívic per als 

seus usuaris, que van més enllà d’un simple ball. 

El Sr. Reus indica que en el maig ja comunicaren a l’associació de gent gran que no s’hi podia fer ball 

mentre no se solucionàs el tema. 

 

3.- Si les subvencions dels clubs de futbol s’han liquidades. 

El Sr. batle li respon que s’han justificades i que manca pagar-ne qualque una, i que n’hi havia 

qualcuna a l’aire. 

 

4.- Si l’equip de govern té la intenció d’iniciar la redacció d’un catàleg de lloc de feina. 

El Sr. batle li respon que sí. 

 

5.- Sobre el Pla estratègic 

El Sr. Monjo intervé dient que se’n ha de fer una presentació a la qual puguin assistir tots els regidors, 

que se’n va fer una i que manca a fer algunes modificacions, que no sap si les deuen haver fetes, però 

que tot d’una que estiguin resoltes, faran la presentació, que faran un acte per fer-ho arribar a tothom i 

que estigui a disposició del públic. 

El Sr. Reus demana si es posarà a exposició pública i exposa que ho considera pertinent. 

El Sr. Monjo li respon negativament, perquè ja hi hagut un procés de participació, fins i tot amb 

entrevistes, i remarca que el Pla estratègic s’ha d’entendre com un pla d’idees que es concretarà en 

projectes concrets. 

 

6.- Sobre  si, amb relació el projecte de la segona fase del passeig, estaven pendents de l’Ajuntament. 

El Sr. Monjo li respon negativament, i que devers els mes d’agost els ho havien enviat. 

 

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió, quan són les 21.45 hores, de la qual cosa, 

com a secretari, don fe. 

 

 

Amb el vist i plau, 

El batle          La secretària (actal) 

 

 

Martí Àngel Torres Valls      Alicia Payeras Pascual 

Qui ordena el compliment dels acords adoptats. 


